



DISCLOSURE OF INTERESTS FORM

FAQ AND USER GUIDE

1/ FREQUENTLY ASKED QUESTIONS

WHAT IS A CONFLICT OF INTERESTS?

Conflicts of interest arise if a member of the FIA elective bodies, an FIA employee, an FIA consultant or an FIA official has, or appears to have, financial or personal interests that may detract her/him from her/his ability to perform her/his duties with integrity and in an independent and diligent manner. Financial or personal interests include gaining any possible advantage for herself/himself, her/his immediate family, or any person with whom she/he has a close professional or private relationship.

WHAT ARE MY OBLIGATIONS?

1. You should **SELF-ASSESS** all your personal, familiar and business interests and identify those who are in conflict or colliding with your FIA duties
2. If you are required to do so, **COMPLETE** and **SUBMIT** your annual Disclosure of Interest Form
3. You should **ABSTAIN** from performing your duties in situations or matters involving an existing or potential conflict of interest

WHO IS REQUIRED TO COMPLETE AND SUBMIT THE DISCLOSURE OF INTEREST FORM?

As per Art. 2.2.4 of the FIA Code of Ethics, the following individuals must submit **EVERY YEAR** an updated **DISCLOSURE OF INTEREST FORM**:

1. Members of the FIA elective bodies specified in the Appendix below
2. FIA employees
3. FIA consultants
4. FIA officials appointed for an FIA Championship (stewards, race director, clerk of the course, scrutineers, technical delegates and secretary of the event)

WHAT IF I DO NOT COMPLY WITH THIS OBLIGATION?

Failure to submit your **complete** and **accurate** Declaration of Interest Form may (i) affect your ability to perform your FIA duties and (ii) constitutes a breach of the FIA Code of Ethics.

WHAT ARE THE POSSIBLE CONSEQUENCES OF A BREACH OF THE FIA CODE OF ETHICS?

A breach of the FIA Code of Ethics can entail the initiation of disciplinary proceedings before the FIA International Tribunal.

WHY IS IT IMPORTANT?

Undisclosed or improperly managed conflicts of interest are harmful for your reputation and consequently for the reputation of the FIA.

Moreover, any decision you take in a situation of conflict of interest is a weak decision, because it can be disputed or actioned and its effectiveness may be hampered.

WHAT ARE THE INTERESTS TO BE DISCLOSED?

Any relationships or matters that may affect, or might be perceived as affecting, your independence carrying out your obligations for the FIA. In case of doubt with regard to the nature of an interest, please disclose it on the form. The non-disclosure of an interest shall constitute a breach of the Code of Ethics, whereas there are no consequences to declaring an interest which, in actual fact, is not one. Please note that the Secretariat of the Ethics Committee is not entitled to provide advice as to the interests which should be disclosed.

WHEN SHOULD MY DISCLOSURE FORM BE UPDATED?

The FIA Parties have the **ongoing obligation to update** their form each time their circumstances change. Using your login and password, reconnect to your form and click on "**Renew with update**" button (see below). Failure to update such information in a timely manner or to provide complete information constitutes a **breach of the FIA Code of Ethics**.

WHO SHOULD I CONTACT IN CASE OF TECHNICAL DIFFICULTIES?

Do not hesitate to contact the helpdesk: helpdesk@fia.com.

WHAT HAPPENS TO MY DISCLOSURE FORM ONCE IT HAS BEEN COMPLETED?

The FIA has agreed to establish and maintain a Register of interests for all FIA Parties. It is the responsibility of the FIA Legal Department to maintain the Register for the purposes of the FIA Code of Ethics / Ethics Committee. The completed Register will be retained by the Compliance Officer (acting as Secretariat of the Ethics Committee) for a limited period. **The FIA Disclosure of Interests Form is not a substitute for declaring an interest at meetings.**

WHO HAS ACCESS TO MY DATA?

The 6 members of the Ethics Committee and the Compliance Officer (in his capacity of Secretariat of the Ethics Committee) only. Of course, you can access and process your data at any time.

IS THIS ELECTRONIC SYSTEM SECURE?

In order to protect your data, the system used by the FIA is highly secure and segregated.

2/ USER GUIDE

Go to: <https://disclosureform.fia.com>

STEP 1 Identify yourself

- **To obtain a password:** create an account by clicking on the first link proposed.
 - a 1st email including a **link to be activated** will be sent to you within 5 minutes.
 - a 2nd email containing **the login and password** to be used is then sent to you, also within 5 minutes.

Your "user name" generally corresponds to your email address.

If you have already accessed a secure FIA platform (e.g. private area of the FIA website), it is the same account. If you are an FIA employee, the account is the same as the one used for Intranet.

- **Forgot password:** click on the second link. **Important:** your email address and your password are inseparable! Keep the latter safe.

STEP 2 Open a form

- If you are completing a form for the first time, click on "**New disclosure**"
- If you wish to confirm that your form is still valid, click on "Renew without update"
- If you wish to update your form, click on "**Renew with update**"

New disclosure

Renew without update

Renew with update

STEP 3 Complete your form

Select the language of your choice at any time (either English or French).

If you are interrupted, save a draft to keep the fields you have already filled in.

All the fields in red or marked with an asterisk are mandatory.

GENERAL INFORMATION

The email address which you will indicate in this section is the one which will be used by the Ethics Committee if necessary. In your interest, choose an email address corresponding to a mailbox that only you are able to consult.

CLAUSE

Do not forget to confirm you have read Article 2.2 of the Code of Ethics by ticking the box.
The Code of Ethics is available at www.fia.com.

POSITION WITHIN THE FIA

Select in each menu the answer that better describe your role at the FIA.
If necessary, you can add more entities by clicking on "+".

PLEASE GIVE DETAILS OF ANY INTERESTS THAT MAY DETRACT FROM YOUR ABILITY TO PERFORM YOUR DUTIES TO THE FIA WITH INTEGRITY

If you have no interest to declare, tick the relevant box.
Otherwise, complete the fields.
If you have several interests to declare, bring up an additional line by clicking on "+".

DECLARATION

Before finishing, tick each of the three boxes after reading the corresponding declarations.

Once you have finished, please click on "validate". A confirmation will be sent to you by email.

To obtain a copy, export a PDF format of your form beforehand.

The FIA Ethics Committee will only contact you if it requires further details.

Do not forget to bring your disclosure form up to date each time your situation changes, using the "**Renew with update**" button.

Thank you.

APPENDIX

You are obliged to disclose your interests through <https://disclosureform.fia.com> if:

1. You are an FIA employee
2. You are an FIA consultant
3. You are an FIA official appointed for an FIA Championship
4. You hold any position as specified in the table below

If you are a member of any of the following FIA bodies (alphabetical order):	If you are the Chairman or Vice-Chairman of any other FIA body (below a non-exhaustive list given as an indication):
<ul style="list-style-type: none"> • Anti-Doping Disciplinary Committee (ADC) • Audit Committee • Ethics Committee • FIA Mobility's Programmes Committee (ProCom) • International Court of Appeal (ICA) • International Tribunal (IT) • Nominations Committee • Senate • Sport Funding Review Commission • Therapeutic Use Exemption Committee (TUEC) • World Council for Automobile Mobility and Tourism (WCAMT) • World Motor Sport Council (WMSC) 	<ul style="list-style-type: none"> • Action for Environment Task Force • AIT/FIA Customs Council (CC) • ASN Development Task Force • Circuits Commission • Closed Road Commission • Cross-Country Rally Commission • Disability and Accessibility Commission • Drag Racing Commission • Drivers' Commission • Electric and New Energy Championships Commission • Endurance Commission • Environment and Sustainability Commission • FIA Mobility's Policy Commission (MPC) • FIA Mobility's Services Commission (MSC) • Formula One Commission • Formula One Strategy Group • Founding Members' Club • Grand Touring Car Commission • Hill Climb Commission • Historic Motor Sport Commission • Homologation Regulations Commission • International Historical Commission (CHI) • International Karting Commission (CIK) • Land Speed Records Commission • Manufacturers' Commission (and its Sporting Committee) • Medical Commission • Off-Road Commission • Rally Commission • Region I (Automobile Mobility and Tourism) • Region II (Automobile Mobility and Tourism) • Region III (Automobile Mobility and Tourism) • Region IV (Automobile Mobility and Tourism) • Safety Commission • Single-Seater Commission • Touring Car Commission • Truck Racing Commission • Volunteers and Officials Commission • Women in Motor Sport Commission • World Rally Championship Commission (WRC)



FIA Ethics Committee Disclosure of Interests form

No.	DEC.2018.3504	Year	2018	Status	Draft	Name	
------------	---------------	-------------	------	---------------	-------	-------------	--

GENERAL INFORMATION					
Title	-	First name		Last name	
Email		Country		Language	English

CLAUSE
<p>Article 2.2 of the FIA Code of Ethics provides that:</p> <p><i>"2.2.1 The FIA Parties and Third Parties shall endeavour to avoid any conflict of interest. Conflicts of interest arise if one of the FIA Parties or Third Parties has, or appears to have, financial or personal interests that may detract from his ability to perform his duties with integrity and in an independent and diligent manner.</i></p> <p><i>2.2.1.a Financial or personal interests include gaining any possible advantage for himself, his immediate family, or any person with whom he has a close professional or private relationship. (...)</i></p> <p><i>2.2.2 The FIA Parties and Third Parties may not perform their duties in situations involving an existing or potential conflict of interest. Any such conflict should be immediately disclosed and notified in writing to the organisation for which the FIA Party or Third Party performs his duties.(...)"</i></p> <p>Please note that "FIA Parties" are defined by the FIA Statutes and the Code of Ethics as "The FIA and each of its Members, the FIA Administration (employees), the officials and delegates appointed by the FIA within its Championships, the FIA consultants and any persons or organisation belonging in any official capacity whatsoever to the FIA or to one of its Members."</p> <p><input checked="" type="checkbox"/> I abide by, have read and understood Article 2.2 of the FIA Code of Ethics</p>

POSITION WITHIN THE FIA				
	Entity	Function	Date of appointment	FIA Member Club/Organisation which submitted my application or to which I belong
#1			01.01.2000	

PLEASE GIVE DETAILS OF ANY INTERESTS THAT MAY DETRACT FROM YOUR ABILITY TO PERFORM YOUR DUTIES TO THE FIA WITH INTEGRITY					
	Details of interest	Date from which the interest commenced	Date interest ceased	Any further information you consider relevant	Status
#1		01.01.2000			

MORE
<p>Are there any other relationships or matters not disclosed above that might be perceived as affecting your independence carrying out your obligations under FIA?</p> <p>No</p>

DECLARATION
<p><input type="checkbox"/> I abide by, have read and understood the FIA Code of Ethics available at www.fia.com and certify that the information provided above is, to the best of my knowledge, complete and accurate and fully reflects any existing or potential conflicts of interest as defined in Article 2.2 of the Code.</p> <p><input type="checkbox"/> I also understand that I have a responsibility to update the above information as often as necessary should my circumstances change and to provide the FIA Ethics Committee with any information it may request and that failure to provide disclosure, failure to timely update such information or failure to provide complete and accurate information is a breach of the FIA Code of Ethics and may result in action being taken against me.</p> <p><input type="checkbox"/> I further understand that this disclosure form is not a substitute for declaring an interest at meetings.</p>

DATA PROTECTION
<p>The information given on this form is mandatory. It is data-processed in order to enable the FIA Parties, in the case where duties are performed for the FIA, to declare any private or personal interests that could detract from his/her ability to perform his/her duties with integrity and in an independent and purposeful manner. The recipients of this information are the FIA Ethics Committee and the FIA Compliance Officer.</p> <p>In accordance with applicable data protection regulations, you have the right to access or modify your personal information. Should you wish to exercise this right and obtain the details pertaining to you, please contact the FIA Data Protection Officer , dpo@fia.com.</p>



FORMULAIRE DE DECLARATION D'INTERETS

QUESTIONS FREQUENTES ET GUIDE D'UTILISATION

1/ QUESTIONS FREQUENTES

QU'EST-CE QU'UN CONFLIT D'INTERETS ?

Il y a conflit d'intérêts lorsqu'un membre des organes électifs de la FIA, un employé de la FIA, un consultant de la FIA ou un officiel de la FIA a, ou semble avoir, des intérêts financiers ou personnels susceptibles de l'empêcher d'accomplir ses obligations avec intégrité, indépendance et diligence. Par intérêt financier ou personnel on entend notamment le fait de retirer un avantage pour soi-même, sa famille proche, ou pour toute personne avec laquelle on entretient d'étroites relations professionnelles ou privées.

QUELLES SONT MES OBLIGATIONS ?

1. Vous devez **AUTO-EVALUER** tous vos intérêts personnels, familiaux et professionnels et identifier ceux qui entrent en conflit ou ne sont pas conciliables avec vos obligations envers la FIA.
2. Si vous êtes invité à le faire, **COMPLETEZ** et **SOUMETTEZ** votre Formulaire annuel de Déclaration d'Intérêts.
3. Vous devez **VOUS ABSTENIR** d'accomplir votre mission dans des situations ou des domaines impliquant un conflit d'intérêts réel ou potentiel.

QUI DOIT COMPLETER ET SOUMETTRE LE FORMULAIRE DE DECLARATION D'INTERETS ?

Conformément à l'article 2.2.4 du Code d'Ethique de la FIA, les personnes suivantes doivent soumettre **CHAQUE ANNEE** un **FORMULAIRE DE DECLARATION D'INTERETS** mis à jour :

1. Membres des organes électifs de la FIA spécifiés dans l'Annexe ci-après
2. Employés de la FIA
3. Consultants de la FIA
4. Officiels de la FIA désignés pour un Championnat de la FIA (commissaires sportifs, directeur d'épreuve, directeur de course, commissaires techniques, délégués techniques et secrétaire de l'épreuve)

ET SI JE NE TIENS PAS COMPTE DE CETTE OBLIGATION ?

Le défaut de fournir un Formulaire de Déclaration d'Intérêts **complet** et **exact** peut (i) porter atteinte à votre capacité d'exercer vos fonctions au sein de la FIA et (ii) constituer une violation du Code d'Ethique de la FIA.

QUELLES SONT LES EVENTUELLES CONSEQUENCES D'UNE VIOLATION DU CODE D'ETHIQUE DE LA FIA ?

Une violation du Code d'Ethique de la FIA peut entraîner l'engagement d'une procédure disciplinaire devant le Tribunal International de la FIA.

POURQUOI CETTE DECLARATION EST-ELLE SI IMPORTANTE ?

Des conflits d'intérêts non déclarés ou mal gérés sont préjudiciables à votre réputation et, par conséquent, à la réputation de la FIA.

De plus, toute décision prise en situation de conflit d'intérêts est une décision précaire car elle peut être contestée ou faire l'objet d'un recours et être ainsi rendue inopérante.

QUEL(S) INTERET(S) DOIS-JE DECLARER ?

Toute relation ou question qui pourrait affecter, ou être perçue comme affectant, votre indépendance dans

l'exercice de vos obligations envers la FIA. En cas de doute quant à la nature d'un intérêt, veuillez le déclarer sur le formulaire, étant précisé que la non-déclaration d'un intérêt constitue une violation du Code d'Ethique alors qu'il n'y a aucune conséquence en cas de déclaration d'un intérêt qui n'en est en réalité pas un. Veuillez noter que le Secrétariat du Comité d'Ethique n'est pas habilité à fournir des conseils quant aux intérêts à déclarer.

QUAND DOIS-JE METTRE MON FORMULAIRE A JOUR ?

Les Parties de la FIA ont l'**obligation permanente d'actualiser** leur formulaire chaque fois que leur situation change. A l'aide de votre login et de votre mot de passe, reconnectez-vous à votre formulaire puis cliquez sur le bouton « **Renouvellement avec mise à jour** » (voir ci-dessous). Le défaut d'actualiser ces informations dans les meilleurs délais ou de fournir des informations complètes constitue **une violation du Code d'Ethique de la FIA**.

A QUI PUIS-JE FAIRE APPEL EN CAS DE DIFFICULTES TECHNIQUES ?

N'hésitez pas à contacter le helpdesk : helpdesk@fia.com.

QUE DEVIENT MON FORMULAIRE UNE FOIS COMPLETE ?

La FIA a donné son accord pour établir et maintenir un Registre des Intérêts pour toutes les Parties de la FIA. Le Département Juridique de la FIA est responsable du maintien du Registre pour les besoins du Code/Comité d'Ethique de la FIA. Le Registre complété sera conservé pendant une durée limitée par le Responsable Conformité (agissant en qualité de Secrétariat du Comité d'Ethique). **Le Formulaire de Déclaration d'Intérêts de la FIA ne saurait se substituer à toute déclaration d'intérêts lors de réunions.**

QUI A ACCES A MES DONNEES ?

Les 6 membres du Comité d'Ethique et le Responsable Conformité (en sa qualité de Secrétariat du Comité d'Ethique) uniquement. Bien entendu, vous-même pouvez accéder à vos données et les modifier à tout moment.

CE SYSTÈME ELECTRONIQUE EST-IL SUR ?

Afin de protéger vos données, le système utilisé par la FIA est hautement sécurisé et cloisonné.

2/ GUIDE D'UTILISATION

Rendez-vous à la page : <https://disclosureform.fia.com>

ETAPE 1 Identifiez-vous

- **Pour obtenir un mot de passe** : créez votre profil en cliquant sur le premier lien proposé.
 - un 1^{er} e-mail contenant **un lien à activer** vous est envoyé dans les 5 minutes.
 - un 2^{ème} e-mail contenant **le login et le mot de passe** vous est ensuite transmis, également dans les 5 minutes.

Votre « user name » correspond généralement à votre adresse e-mail.

Si vous avez déjà accédé à une plateforme sécurisée FIA (ex. partie privée du site internet de la FIA), il s'agit du même compte. Si vous êtes un employé de la FIA, le compte est identique à celui utilisé pour Intranet.

- **Mot de passe oublié** : cliquez sur le second lien. **Important** : votre adresse e-mail et votre mot de passe sont indissociables ! Conservez précieusement ce dernier.

ETAPE 2 Ouvrez un formulaire

- Vous complétez un formulaire pour la première fois, cliquez sur « **Nouvelle déclaration** ».
- Vous souhaitez confirmer que votre formulaire est toujours valable, cliquez sur « **Renouvellement sans mise à jour** ».
- Vous souhaitez mettre à jour votre formulaire, cliquez sur « **Renouvellement avec mise à jour** ».

Nouvelle déclaration

Renouvellement sans mise à jour

Renouvellement avec mise à jour

ETAPE 3 Complétez votre formulaire

Sélectionnez la langue de votre choix à tout moment (français ou anglais).

Si vous êtes interrompu, enregistrez un brouillon pour conserver les champs déjà renseignés.

Tous les champs apparaissant en rouge ou suivis d'un astérisque sont obligatoires.

INFORMATIONS GENERALES

L'adresse e-mail que vous indiquerez dans cette section est celle qui sera utilisée par le Comité d'Ethique le cas échéant. Dans votre intérêt, choisissez une adresse e-mail correspondant à une messagerie que vous seul pouvez consulter.

DISPOSITION

N'oubliez pas de confirmer que vous avez pris connaissance de l'article 2.2 du Code d'Ethique en cochant la case correspondante.

Le Code d'Ethique est disponible sur www.fia.com.

FONCTION AU SEIN DE LA FIA

Sélectionnez, dans chaque menu, la réponse qui décrit le mieux votre rôle au sein de la FIA.

Si nécessaire, vous pouvez ajouter plusieurs entités en cliquant sur « + ».

VEUILLEZ DONNER LES DETAILS DE TOUT INTERET SUSCEPTIBLE DE VOUS EMPECHER D'ACCOMPLIR VOS OBLIGATIONS ENVERS LA FIA AVEC INTEGRITE

Si vous n'avez aucun intérêt à déclarer, cochez la case prévue à cet effet.

Dans le cas contraire, complétez les champs.

Si vous avez plusieurs intérêts à déclarer, faites apparaître une ligne supplémentaire en cliquant sur « + ».

DECLARATION

Avant de terminer, cochez chacune des trois cases après avoir pris connaissance des déclarations correspondantes.

Une fois terminé, cliquez sur « Valider ». Une confirmation va vous être envoyée par e-mail.

Pour obtenir une copie, exportez au préalable votre formulaire en format PDF.

Le Comité d'Ethique de la FIA ne vous contactera que si des informations supplémentaires lui sont nécessaires.

N'oubliez pas de mettre à jour votre formulaire chaque fois que votre situation change, à l'aide du bouton « **Renouvellement avec mise à jour** ».

Merci.

ANNEXE

Vous êtes soumis à l'obligation de déclarer vos intérêts sur la page <https://disclosureform.fia.com> si :

1. vous êtes un employé de la FIA
2. vous êtes un consultant de la FIA
3. vous êtes un officiel de la FIA désigné pour un Championnat de la FIA
4. vous occupez l'une des fonctions indiquées dans le tableau ci-dessous

Si vous êtes membres d'un des organes de la FIA ci-après (par ordre alphabétique) :	Si vous êtes Président ou Vice-président de tout autre organe de la FIA (liste non exhaustive ci-dessous, donnée à titre indicatif) :
<ul style="list-style-type: none"> • Comité d'Audit • Comité d'Éthique • Comité des Nominations (CN) • Comité des Programmes de la FIA Mobilité (ProCom) • Comité Disciplinaire Antidopage (CDA) • Comité pour l'Autorisation d'Usage à des fins Thérapeutiques (CAUT) • Conseil Mondial de la Mobilité Automobile et du Tourisme (CMMAT) • Conseil Mondial du Sport Automobile (CMSA) • Cour d'Appel Internationale (CAI) • Sénat • Sport Funding Review Commission • Tribunal International (TI) 	<ul style="list-style-type: none"> • Action for Environment Task Force • ASN Development Task Force • Club des Membres Fondateurs • Commission de Formule Un • Commission de la Sécurité • Commission des Championnats à Energie Nouvelle et Electrique • Commission des Circuits • Commission des Constructeurs (et son Comité Sportif) • Commission des Courses de Camions • Commission des Courses de Côte • Commission des Dragsters • Commission des Epreuves sur Route • Commission des Pilotes • Commission des Rallyes • Commission des Rallyes Tout-Terrain • Commission des Records de Vitesse sur Terre • Commission des Voitures de Grand Tourisme • Commission des Voitures de Tourisme • Commission des Volontaires et des Officiels • Commission du Championnat du Monde des Rallyes (WRC) • Commission du Sport Automobile Historique • Commission Endurance • Commission Environnement et Développement durable • Commission Femmes dans le Sport Automobile • Commission Handicap et Accessibilité • Commission Historique Internationale (CHI) • Commission Internationale de Karting (CIK) • Commission Médicale • Commission Monoplace • Commission Off-Road • Commission Politique de la FIA Mobilité (MPC) • Commission Réglementation Homologation • Commission Services de la FIA Mobilité (MSC) • Conseil des Douanes AIT/FIA (CC) • Groupe de Stratégie Formule Un • Région I (Mobilité Automobile et Tourisme) • Région II (Mobilité Automobile et Tourisme) • Région III (Mobilité Automobile et Tourisme) • Région IV (Mobilité Automobile et Tourisme)

**Comité d'éthique de la FIA**
Formulaire de déclaration d'intérêts

No.	DEC.2018.3504	Année	2018	Statut	Brouillon	Nom	
-----	---------------	-------	------	--------	-----------	-----	--

INFORMATIONS GENERALES

Titre	-	Prénom		Nom	
Email		Pays		Langue	English

DISPOSITION

L'article 2.2 du Code d'Ethique de la FIA prévoit :

« 2.2.1 Les Parties et Tierces Parties de la FIA veilleront à éviter tout conflit d'intérêts. Il y a conflit d'intérêts lorsqu'une Partie ou Tierce Partie de la FIA a ou semble avoir des intérêts financiers ou personnels susceptibles de l'empêcher d'accomplir ses obligations avec intégrité, indépendance et diligence.

2.2.1.a Par intérêt financier ou personnel on entend notamment le fait de retirer un avantage pour soi-même, sa famille proche, ou pour toute personne avec laquelle on entretient d'étroites relations professionnelles ou privées. (...).

2.2.2 Les Parties et Tierces Parties de la FIA ne peuvent pas accomplir leurs tâches si elles sont en situation potentielle ou avérée de conflit d'intérêts. Dans un tel cas, le conflit d'intérêts devrait être immédiatement révélé et notifié par écrit à l'organisation pour laquelle la Partie ou Tierce Partie de la FIA accomplit sa mission. (...). »

Veillez noter que les "Parties de la FIA" sont définies dans les Statuts de la FIA et le Code d'Ethique comme suit : « La FIA et chacun de ses Membres, l'Administration de la FIA (employés), les officiels et délégués désignés par la FIA dans ses Championnats, les consultants de la FIA et toute personne ou organisation appartenant à quelque titre officiel que ce soit à la FIA ou à l'un de ses Membres. »

J'accepte et déclare avoir lu et compris l'article 2.2 du Code d'Ethique de la FIA

FONCTION AU SEIN DE LA FIA

	Entité	Fonction	Date de désignation	Club Membre FIA/Organisation qui a soumis ma candidature ou à laquelle j'appartiens
#1			01.01.2000	

VEUILLEZ DONNER LES DÉTAILS DE TOUT INTÉRÊT SUSCEPTIBLE DE VOUS EMPÊCHER D'ACCOMPLIR VOS OBLIGATIONS ENVERS LA FIA AVEC INTÉGRITÉ

	Détail des Intérêts	Date à compter de laquelle l'intérêt a commencé	Date à laquelle l'intérêt a cessé	Toute information supplémentaire jugée pertinente	Statut
#1		01.01.2000			

DETAILS SUPPLEMENTAIRES

Existe-t-il d'autres relations ou questions non déclarées-ci-dessus qui pourraient être perçues comme affectant votre indépendance dans l'exercice de vos obligations envers la FIA ?

Non

DECLARATION

J'accepte et je déclare avoir lu et compris le Code d'Ethique de la FIA disponible à la page www.fia.com et certifie que les informations fournies plus haut sont, à ma connaissance, complètes, exactes et reflètent pleinement tout conflit d'intérêt existant ou potentiel tel que défini à l'article 2.2 du Code.

Je comprends également que j'ai la responsabilité d'actualiser les informations ci-dessus aussi souvent que nécessaire, dans l'éventualité où ma situation change, et de fournir au Comité d'Ethique de la FIA toute information que ce dernier pourrait demander et que tout défaut de déclarer, d'actualiser ces informations dans les meilleurs délais ou de fournir des informations complètes et exactes constitue une violation au Code d'Ethique de la FIA et peut conduire à des actions menées à mon encontre.

Je comprends aussi que ce formulaire de déclaration ne saurait se substituer à toute déclaration d'intérêts lors de réunions.

PROTECTION DES DONNEES

Les informations figurant sur ce formulaire sont obligatoires. Ces données font l'objet d'un traitement afin de permettre aux Parties de la FIA, dans le cas où la mission est accomplie pour la FIA, de déclarer tout intérêt privé ou professionnel susceptible de l'empêcher d'accomplir ses obligations avec intégrité, indépendance et détermination. Les destinataires de ces données sont le Comité d'Ethique de la FIA et le Responsable Conformité de la FIA.

Conformément à la réglementation sur la protection des données, vous avez le droit d'accéder à vos données personnelles et de les modifier. Si vous souhaitez faire exercer ce droit et obtenir les informations vous concernant, veuillez prendre contact avec le Conseiller à la Protection des Données de la FIA, dpo@fia.com.